
El president de l«Olot anima l«af ici� a fer dem� un gran comiat

a l«equip

El par tit contra el Balaguer �s intranscendent per� Joan Agust� demana

omplir el camp per celebrar la perman�ncia

OLOT | JOSEP LLUêS PONCE

L'Olot tanca dem� a la tarda contra el Balaguer (17.00), al Municipal, la temporada del retorn a Tercera. �s un

par tit intrascendent perqu�, de la m� del duet Ëlex Terma-Antonio Rodr�guez Rodri, el conjunt garrotx� ja s'ha

assegurat la perman�ncia, superant el mal tr�ngol que va representar la dimissi� de Nitus Santos i Jordi Dot a

causa dels mals resultats en l'inici de la segona volta.  De totes maneres el president Joan Agust� demana una

gran entrada a l'estadi per retre un homenatge a la plantilla, el dia del comiat.

"Sense oblidar als anteriors t�cnics, als quals estem molt agra�ts per la seva feina i estima al club,  l'Ëlex  i en

Rodri han fet una tasca sense precedents tot i les dif icultats que s'han trobat", ref lexiona Agust�. El m�xim

dirigent de l'Olot va recordar que "van agafar l'equip en un moment en qu� els jugadors estaven amb la moral per

terra i sense poder de reacci�, els van saber inculcar una nova f ilosof ia per creure en ells mateixos i els resultats

parlen per si sols: 5 par tits guanyats, 2 d'empatats i 2 de perduts. 17 punts de 27, �s a dir, una mitjana d'1,89, que

suposo que est� m�s que b�, i que va fer que a dos jornades pel f inal de lliga, ja estigu�ssim salvats".

La temporada s'acaba i toca pensar en la propera. Agust� diu quecal fer "un profund estudi del que hi ha i del que

es necessita, per acarar la nova lliga amb garanties. Naturalment sempre hi ha altes i baixes per� conf iem en el

gruix del conjunt, que tantes alegries ens ha donat. I a la banqueta? Joan Agust� s'afanya a dir que "nosaltres

voldr�em que seguissin Terma i Rodri per� sabem per fectament b� que en el cas del segon �s la m� dreta de

Ra�l Agn� i que seguiria al seu costat si algun club contract�s els seus serveis. L'Ëlex �s un home de la casa,

que ha sabut fer les coses ben fetes i amb responsabilitat". Sobre possibles f it xatges de jugadors el president

considera que "�s molt aviat parlar sobre aquest tema. Ara hem d'acabar la Lliga  i despr�s, en l'assemblea, que

encara no tenim data conf irmada, volem que els nostres socis hi diguin la seva, si volen anar per assolir un nou

repte d'ascens o ser un dels gallets de Primera Catalana, i en funci� del que decideixin, posarem f il a l'agulla". El

futur "gira a l'entorn del futbol de base, que estem potenciant al cent per cent", va afegir Agust�.

Sobre el par tit de dem� el president va assenyalar que "penso que el millor regal que podem tenir �s que el

nostre estadi s'ompli d'af icionats i que siguin ells, amb els seus aplaudiments, qui rendeixin un homenatge

d'agra�ment a aquests jugadors". Agust� va acabar dient que "faig una crida i encara que el par tit en l'aspecte

espor tiu tingui pocs alálicients, ens agradaria que els incondicionals omplin de color les graderies per retre un

tribut espontani a la plantilla i demostrar supor t al club".
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